
Protokół Nr 25/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 18 czerwca 2012 r. 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski. 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 
1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
   
1) zatwierdzenia sprawozdania finanso- W uzasadnieniu do projektu uchwały Skarb- 
 wego wraz ze sprawozdaniem z wy- nik Miasta – E. Pichór poprosiła o wymianę 
 konania budżetu Gminy Ostrowiec  projektu uchwały na nowy z uwagi na zmia- 
 Świętokrzyski (projekt uchwały w za- nę w § 2. Skarbnik poinformowała  o opinii 
 łączeniu). Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kiel- 
  cach odnośnie sprawozdania oraz wniosku 
  Komisji Rewizyjnej (dokumenty w załącze- 
  niu). 
   
  Członkowie Komisji w głosowaniu: 5 – za,  
  przy braku głosów przeciwnych i 3 wstrzy- 
  mujących się – pozytywnie zaopiniowali  
  w/w projekt uchwały. 
2) udzielenia absolutorium Prezydento- Członkowie Komisji w głosowaniu: 5 – za,  
 wi Miasta Ostrowca Świętokrzyskie- przy braku głosów przeciwnych i 3 wstrzy- 
 go za 2011 r. (projekt uchwały w za- mujących się – pozytywnie zaopiniowali  
 łączeniu). w/w projekt uchwały. 
3) zatwierdzenia sprawozdania finanso- W dyskusji nad projektem uchwały radny 
 wego za 2011 r. przedstawionego  P.Mrugała zgłosił wątpliwość co do organu 
 przez Miejskie Centrum Kultury (pro- zatwierdzającego sprawozdanie finansowe 
 jekt uchwały w załączeniu). MCK. Radny zapytał, czy do kompetencji 
  Rady Miasta należy zatwierdzać sprawozda- 
  nie, bo nadzór sprawuje prezydent. 
  Przewodniczący H. Rożnowski stwierdził, że 
  w uzasadnieniu jest stosowane wyjaśnienie. 
  Radny P.Mrugała stwierdził, że ustawą nad- 
  rzedną dla instytucji kultury jest ustawa  
  o organizowaniu instytucji kultury, takich  
  zapisów, że sprawozdanie finansowane za- 
  twierdza rada też nie ma w statutach tych  
  jednostek.  
  Skarbnik Miasta – E. Pichór stwierdziła, że  
  nie chce polemizować z wygłoszonymi tu  
  uwagami, ale z chwilą, gdy te sprawozdania 
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  miały ulec zatwierdzeniu opinia prawna była 
  taka, że organem tu władnym jest rada, bo  
  jest również organem organizującym. Regio- 
  nalna Izba Obrachunkowa również do tej po- 
  ry nie uchyliła dotychczas podejmowanych 
  uchwał w tej sprawie.  
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński stwierdził, 
  że samorząd nie miał uwag od organów nad- 
  zoru, a nadmiar jawności jeszcze nikomu nie 
  zaszkodził. 
  Radny P. Mrugała stwierdził, że chodzi mu 
  o zasadność prawną. Swego czasu uczestni- 
  czył w szkoleniu RIO i tam był ta kwestia 
  poruszona. A jeśli jest tak, jak zostało przed- 
  stawione, to należałoby zaktualizować statu- 
  ty tych jednostek. 
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński poinformo- 
  wał, że jeśli chodzi o instytucje kultury, to  
  samorząd wystąpił do Ministerstwa Kultury 
  o zakwalifikowanie Biura Wystaw Artysty- 
  cznych, m.in. miało się ukazać rozporządze- 
  nie w tej sprawie, a do tej pory nie ma odpo- 
  wiedzi. A BWA ma przesłanki do zakwalifi- 
  kowania do instytucji artystycznych. Prezy- 
  dent stwierdził, że poleci radcy prawnemu 
  wygłoszenie opinii prawnej w tej kwestii. 
   
  Członkowie Komisji w głosowaniu: 5 – za,  
  przy braku głosów przeciwnych i 3 wstrzy- 
  mujących się – pozytywnie zaopiniowali  
  w/w projekt uchwały. 
4) zatwierdzenia sprawozdania finanso- Członkowie Komisji w głosowaniu: 5 – za,  
 wego za 2011 r. przedstawionego  przy braku głosów przeciwnych i 3 wstrzy- 
 przez Biuro Wystaw Artystycznych  mujących się – pozytywnie zaopiniowali  
 (projekt uchwały w załączeniu). w/w projekt uchwały. 
5) zatwierdzenia sprawozdania finanso- Członkowie Komisji w głosowaniu: 5 – za,  
 wego za 2011 r. przedstawionego  przy braku głosów przeciwnych i 3 wstrzy- 
 przez Miejską Bibliotekę Publiczną  mujących się – pozytywnie zaopiniowali  
 (projekt uchwały w załączeniu). w/w projekt uchwały. 
6) szczegółowych zasad i trybu przyzna- W dyskusji, która wywiązała się nad przed- 
 wania i pozbawiania oraz rodzajów  łożonym projektem uchwały, radny P. Mru- 
 i wysokości stypendiów sportowych, gała stwierdził, że była już prowadzona dys- 
 nagród i wyróżnień dla osób fizycz- kusja na ten temat, a w szczególności doty- 
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 nych za osiągnięte wyniki sportowe, czyła dyscyplin, które i w tym projekcie uch- 
 przyznawania nagród dla trenerów  wały nie znalazły – dotyczy to sportów zi- 
 prowadzących szkolenie zawodników mowych. 
 oraz wyróżnień dla osób wyróżniają- Prezydent Miasta - J. Wilczyński poinformo- 
 cych się osiągnięciami w działalności wał, że na sesji wniesie stosowną autopopra- 
 sportowej, finansowanych z budżetu wkę. 
 Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  Radna B. Cudzik wyjaśniła, że chodzi o oso- 
 (projekt uchwały w załączeniu). bę (mężczyznę) – uczestnika Warsztatów  
  Terapii Zajęciowej, który osiągnął znaczące  
  wyniki w sportach zimowych. 
  Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak stwier- 
  dził, że zastanawia się nad potrzebą wymie- 
  nienia tych dyscyplin w § 1, ale jeśli zacho- 
  dzi taka potrzeba, to niech to będzie to, co  
  mamy w Ostrowcu. 
  Radny Z. Duda stwierdził, że do sportu zali- 
  czane jest również wędkarstwo i podlega ono 
  ustawie o sporcie.  
  Prezydent J. Wilczyński stwierdził, że cho- 
  dzi o to, aby zawodnicy reprezentowali bar- 
  wy klubów ostrowieckich. 
  Radny P.Mrugała stwierdził, że klubów  
  i sekcji sportowych nie jest w mieście zbyt 
  wiele.  
  Prezydent J.Wilczyński wyjaśnił, że general- 
  nie zasada jest taka, aby ograniczyć liczbę 
  stypendystów prezydenta, aby te stypendia 
  miały określoną wartość, aby nie „rozmie- 
  niać” tego na drobne. 
  Radna B. Cudzik zwróciła uwagę, że nie ma 
  w projekcie uchwały zapisu, że osoby te ma- 
  ją reprezentować Ostrowiec Świętokrzyski. 
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński poinformo- 
  wał, że będzie zgłoszona autopoprawka do 
  zapisów ogólnych. 
   
  Członkowie Komisji w głosowaniu: 5 – za,  
  przy braku głosów przeciwnych i 3 wstrzy- 
  mujących się – pozytywnie zaopiniowali  
  w/w projekt uchwały. 
7) określenia warunków i trybu wspiera- Członkowie Komisji w głosowaniu: 5 – za,  
 nia finansowego rozwoju sportu przez przy braku głosów przeciwnych i 3 wstrzy- 
 Gminę Ostrowiec Świętokrzyski   mujących się – pozytywnie zaopiniowali  
 (projekt uchwały w załączeniu). w/w projekt uchwały. 
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8) zasad udzielania dotacji celowej na  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 dofinansowanie kosztów inwestycji nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 z zakresu ochrony środowiska pole-  
 gającej na zmianie systemu grzew-  
 czego w budynkach położonych na   
 terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzy-  
 ski (projekt uchwały w załączeniu).  
9) wyrażenia zgody na ustanowienie hi- Członkowie Komisji w głosowaniu: 5 – za,  
 poteki na nieruchomości stanowiącej przy braku głosów przeciwnych i 3 wstrzy- 
 własność Gminy Ostrowiec Świętok- mujących się – pozytywnie zaopiniowali  
 rzyski (projekt uchwały w załączeniu) w/w projekt uchwały. 
10) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia  W uzasadnieniu do projektu uchwały Skarb- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Świętok- nik Miasta – E. Pichór poinformowała, że  
 rzyski na 2012 r. (projekt uchwały  zmiany budżetu spowodowane są m.in.: 
 w załączeniu). otrzymaniem dotacji z PFRON-u, korekty 
  w działach: „Oświata i wychowanie”, „Gos- 
  podarka komunalna i ochrona środowiska”, 
  wzrostem wydatków na inwestycje (ciąg ulic 
  zbiorczych), w zakresie obsługi długu publi- 
  cznego oraz realizacji programu „Wspólna 
  sprawa”. 
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
11) zm. uchwałą w sprawie uchwalenia Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Wieloletniej Prognozy Finansowej  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na   
 lata 2012 – 2023 (projekt uchwały  
 w załączeniu).  
2. Sprawy różne:  
   
1) Kwestia zgłoszona przez radnego  Nawiązując do w/w kwestii Skarbnik Miasta 
 Z.Dudę dot. błędnego paragrafu  E.Pichór przeprosiła radnego Z. Dudę, po- 
 w projekcie uchwały zm. uchwałę nieważ po sprawdzeniu okazało się, że rze- 
 w sprawie uchwalenia budżetu Gmi-  czywiście oznaczenie paragrafu było błędne. 
 ny Ostrowiec Świętokrzyski (na 2012  
 rok na sesji RM w dniu 30.05.2012).  
 

Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Protokołowała:        Przewodniczył: 
M. Kami ńska      Przewodniczący Komisji 
               Henryk Rożnowski 


